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De gemeenteraad van Oss, in vergadering bijeen op 16 juli 20L5.

Constaterende dat:
- de gemeente Oss met het afualbeleid op de goede weg is;

- afval anno 2015 geen afval meer is;

- de inwoners hun uiterste best doen om aan de bron te scheiden;
- De aanloop problemen van de lagere frequentíe snel en adequaat zijn opgelost;

Overwegende dat:
- De inwoners zich buitengewoon hebben ingespannen om te komen tot de

doelstellingen zoals deze raad ze heeft geformuleerd
- De bewoners best beloond mogen worden voor hun inspanningen
- De bewoners de afgelopen jaren al grote financiële offers hebben gedaan;

spreekt uit:
- dat een verhoging of gelijkblijvend lastendruk niet acceptabel is;

draagt het college op:
- Het voordeel op de post afval niet te compenseren met een verhoging van de OZB

- Het voordeel terug te geven aan de inwoners in de vorm van een verlaging van de
gemeentelijke belastingen.

En gaat overtot de orde van de dag
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